

Terms and Conditions
Strava

الشروط والأحكام
Strava

- This Strava sixty (60) days free trial offer (the "Offer") is provided to customers who purchase from authorized Samsung store, Galaxy Watch9 (40mm, 44mm) and Galaxy Watch Ultra2 and activate it within the validity period, which is from 01-August-2026 till 01-August-2027 (the "Offer Period").

- The 60-day free trial banner will not be visible to users who currently have an active paid subscription or are in a trial already.
- The offer can be redeemed for one year starting from the pre-order period.

Strava Stub → Full version

1. User buys a Galaxy Watch 9 or Ultra 2, which comes with the Strava Wear OS app preloaded (Stub App).
2. User goes through the normal Samsung Watch setup via the Galaxy Wearable app.
3. User opens the preloaded Strava Wear OS app (Stub App) on their watch.
4. The Stub App prompts the user to download the full Strava Wear OS app directly on the watch. The user taps Update to complete the download.

App Onboarding

5. The Strava Wear OS app prompts the user to authenticate on their phone. The user either creates a new Strava account or logs into an existing one —this can be done via the Strava Android app or Strava's mobile login page. When the above flow is completed, a triggering event occurs. Strava otherwise has no way of knowing a user owns a qualifying device until steps 2 through 5 are taken.
6. Once connected, Strava captures the device ID, recognizes the device as an eligible Galaxy Watch 9 or Ultra 2, and marks the account as trial-eligible on the backend.
7. After the user has the Strava Android app installed, they can additionally connect to Samsung Health by navigating to Strava Settings → Devices and Apps → Samsung. From there, this links their Samsung Health account (which already has the watch paired) to Strava.

Trail

8. The user is surfaced the 60-day free trial in the Strava Android app via a prompt at login, an in-feed Dorado, or in Settings.

[Pre-condition]

- You must have the Strava app installed on both your phone and watch, and be logged into the same Strava account on both devices.

[How to start your 60-Day Free Trial]

- Log in on your phone: Open the Strava app on your phone and log in to your account.
- Log in on your watch: Launch the Strava app on your Watch 9 or Ultra2 and complete the login process.
- Find promotion feed: Open the Strava app on your phone, tap the promotional card on the home tab. OR Navigate to Settings: Open the Strava app on your phone, go to Settings (gear icon).

- يُقدّم هذا العرض التجريبي المجاني من Strava لمدة ستين (60) يومًا ("العرض") للعملاء الذين يشترون من متجر Samsung المعتمد ساعة Galaxy Watch9 (بمقاسي 40 مم و44 مم) أو Galaxy Watch Ultra2، ويقومون بتفعيلها خلال فترة صلاحية العرض، والتي تمتد من 1 أغسطس 2026 حتى 1 أغسطس 2027 ("فترة العرض").

- لن يظهر إشعار (بانر) التجربة المجانية لمدة 60 يومًا للمستخدمين الذين لديهم حاليًا اشتراك مدفوع نشط أو الذين يستفيدون بالفعل من فترة تجريبية.
- يمكن استرداد هذا العرض خلال سنة واحدة اعتبارًا من بداية فترة الطلب المسبق.

تحويل تطبيق Strava من النسخة المصغرة (Stub) إلى النسخة الكاملة

1. يشتري المستخدم ساعة Galaxy Watch 9 أو Galaxy Watch Ultra 2، والتي يأتي معها تطبيق Strava لنظام Wear OS مثبتًا مسبقًا (النسخة المصغرة Stub App).
2. يكمل المستخدم إعداد ساعة سامسونج بالطريقة المعتادة من خلال تطبيق Galaxy Wearable.
3. يفتح المستخدم تطبيق Strava المثبت مسبقًا (النسخة المصغرة) على الساعة.
4. يطالب التطبيق المصغر المستخدم بتنزيل النسخة الكاملة من تطبيق Strava Wear OS مباشرةً على الساعة، ثم يضغط المستخدم على تحديث (Update) لإكمال التنزيل.

إعداد التطبيق (App Onboarding)

5. يطلب تطبيق Strava Wear OS من المستخدم تسجيل الدخول باستخدام هاتفه. ويمكن للمستخدم إنشاء حساب جديد في Strava أو تسجيل الدخول إلى حسابه الحالي، وذلك عبر تطبيق Strava على أندرويد أو من خلال صفحة تسجيل الدخول الخاصة بـ Strava على الهاتف. عند إكمال هذه الخطوات، يتم تشغيل حدث تفعيل. ولا تستطيع Strava معرفة أن المستخدم يمتلك جهازًا مؤهلًا للحصول على العرض إلا بعد إتمام الخطوات من (2) إلى (5).
6. بعد إتمام الاتصال، يجمع Strava معرف الجهاز (Device ID) ويتعرف عليه باعتباره ساعة Galaxy Watch 9 أو Galaxy Watch Ultra 2 مؤهلة، ثم يحدث حالة الحساب في النظام الخلفي (Backend) ليصبح مؤهلًا للحصول على الفترة التجريبية.
7. بعد تثبيت تطبيق Strava على هاتف أندرويد، يمكن للمستخدم أيضًا ربطه مع Samsung Health بالانتقال إلى: إعدادات Strava → الأجهزة والتطبيقات Samsung → (Devices and Apps). بعد ذلك يتم ربط حساب Samsung Health (الذي تكون الساعة مقترنة به بالفعل) بحساب Strava.

الفترة التجريبية (Trial)

8. سيظهر للمستخدم عرض التجربة المجانية لمدة 60 يومًا داخل تطبيق Strava على أندرويد، وذلك من خلال إحدى الطرق التالية: نافذة منبثقة عند تسجيل الدخول. بطاقة داخل الصفحة الرئيسية (In-feed Dorado). أو من خلال الإعدادات (Settings).

[شرط مسبق]

- يجب أن يكون تطبيق Strava مثبتًا على كل من الهاتف والساعة، وأن يكون المستخدم مسجل الدخول إلى نفس حساب Strava على كلا الجهازين.

كيفية بدء التجربة المجانية لمدة 60 يومًا

- سجل الدخول على هاتفك: افتح تطبيق Strava على هاتفك وسجل الدخول إلى حسابك.
- سجل الدخول على ساعتك: افتح تطبيق Strava على ساعة Galaxy Watch 9 أو Galaxy Watch Ultra 2 وأكمل عملية تسجيل الدخول.
- العثور على العرض الترويجي:
- افتح تطبيق Strava على هاتفك، ثم اضغط على البطاقة الترويجية الموجودة في الصفحة الرئيسية. أو انتقل إلى الإعدادات (رمز الترس) داخل تطبيق Strava على هاتفك.

- Activate the Promotion: Tap "Start Free Trial" to begin

- تفعيل العرض: اضغط على "بدء التجربة المجانية (Start Free Trial)" لبدء الاستفادة من العرض.

General Terms

- The customer understand that Samsung shall not be liable to him/her for any loss and/or damages of any kind whatsoever, that he/she may suffer from, or which may arise out of the participation in this Offer or the inability redeem it.
- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify the Offer or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Offer Period.
- Samsung shall not be liable to the customer for any losses and/or delays and/or damages of any kind in connection with these Terms and Conditions and/or this Offer.
- By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia and such disputes shall be resolved by its competent courts.

الشروط العامة

- يقر العميل ويفهم أن سامسونج لن تتحمل أي مسؤولية تجاهه عن أي خسائر أو أضرار، مهما كان نوعها، قد يتعرض لها أو قد تنشأ نتيجة المشاركة في هذا العرض أو عدم تمكنه من الاستفادة منه.
- يحق لـ سامسونج، وفقاً لتقديرها المطلق والمنفرد، إنهاء هذا العرض أو تعديله، كما يحق لها تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو أثناء فترة العرض.
- لا تتحمل سامسونج أي مسؤولية تجاه العميل عن أي خسائر أو تأخيرات أو أضرار من أي نوع كانت، فيما يتعلق بهذه الشروط والأحكام أو بهذا العرض.
- بمشاركته في هذا العرض، يوافق العميل على أن أي نزاع، مهما كانت طبيعته، يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام، يخضع لأنظمة وقوانين المملكة العربية السعودية، ويتم الفصل فيه من قبل المحاكم المختصة في المملكة العربية السعودية.